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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Tenje (M)

2022/23:181 Covid i äldreomsorgen

Antalet bekräftade fall av covid-19 fortsatte att öka under vecka 49. Ökningen 
sker i de flesta regioner och bland boende på särskilt boende (SÄBO) och 
personer med hemtjänst. Antalet bekräftade fall under vecka 49 bland boende 
på SÄBO var 1 248, vilket är en ökning med 43 procent jämfört med vecka 48. 
Bland personer med hemtjänst rapporterades 1 048 bekräftade fall vecka 49, 
vilket är en ökning med 35 procent från föregående vecka (Källa: 
Folkhälsomyndigheten).

Det en oroande utveckling, då vi vet att SÄBO eller hemtjänst är exempel på 
verksamheter där äldre finns som löper hög risk att bli allvarligt sjuka i covid-
19. Dessutom är andra virus i omlopp. Äldreomsorgen är ju en personalintensiv 
verksamhet och även personalen löper risk att bli smittade av dessa virus 
samtidigt som det är jul- och nyårshelger. Dessa faktorer kan i kombination 
utvecklas till svår situation.

Den information om vaccinering som Folkhälsomyndigheten nyligen gått ut 
med är viktig. Men det kan finnas behov av att vidta fler åtgärder.  

Min fråga till statsrådet Anna Tenje är:

 

Hur bedömer statsrådet att situationen kan komma att utvecklas, och vilka 
åtgärder kan vara aktuella att vidta när det gäller äldreomsorgen om det skulle 
behövas?  

………………………………………

Anna Vikström (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-12-16
Besvaras senast
2022-12-30
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


